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Hadsten Boligforening 
Afdeling 24 

 
 
 

REFERAT FRA MØDE MED BEBOERNE I TOFTEBO 
 
 

Mødested: Beboerhuset i Toftevænget 

Mødedato: Onsdag den 22. marts 2023, kl. 17:00 – 19:00 

Mødedeltagere: Bjerne Engberg, Gunnar Pallesen, Bent Andersen, 
 Ebba Pedersen, Lisbeth Bøstrup og John Hurup 
 
 
 

Der deltog beboere fra 12 husstande. 
 

Bjerne bød velkommen og orienterede om beboerdemokratiet. 

Lås til vaskeri stadig defekt, beboer har ellers informeret kontoret. 

Beboer oplyser det er svært at komme i kontakt med kontoret udenfor normal telefontid på 
hverdage, eksempelvis ved hjælp til pludselig opstået skade. 

Beboere i nr. 24 og 55 har problemer med terrassedør. 

Kan der afhentes maling på kontoret, hvis man selv ønsker at male stakit. 

Hvornår får vi nye hegn, de trænger virkelig til udskiftning. 

Mange personer udefra kan ikke finde nærboksen, da der står Toftevænget 57 i 
vejledningen fra postvæsnet – kan der laves en tydelig skiltning. 

Ved indflytning kunne det være en god ide at oplyse lejer om RAL-farve og glans på 
anvendt maling i lejlighed. Endvidere kunne maler godt efterlade lidt reparationsmaling. 

Beboerne ønsker en udvendig opslagstavle, så de selv kan opsætte indbydelser til lokale 
arrangementer (ikke alle kommer i vaskehuset, hvor der hænger en tavle). 

Hvorfor ingen info fra kontoret, det ser ud som om kommunen påbegynder træfældning på 
skrænten i Toftebo Syd. Der trænger virkelig til udtynding for at få mere lys og luft. 

Ønske om opfriskning af de gule striber i afdelingen. 

Ønske om etablering af plads til små trailere, mellem molokker og pladsen til haveaffald, 
hvor det før har været muligt. Der parkeres i øjeblikket ikke efter reglerne i husorden. 

Generelt en god afdeling at bo i. 

Bestyrelsen blev opfordret til at gentage beboermøderne. 

 


